
Interpelácia č. 54/2017   
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Čo s radou mesta, plánujeme to ešte do konca za  rok a pol tú radu nejak sformovať, alebo tá 
rada mesta nejak  nebude sformovaná počas tohto obdobia? 
 
PhDr. Čižmár: 
Mestská rada, jej návrh bol predložený na ustanovujúcom zastupiteľstve, na čo 
prostredníctvom poslaneckého návrhu bol návrh zmeny na zloženie, čo primátorom mesta, 
ako uznesenie nebolo podpísané, pretože som sa odvolal na znenie zákona, ktoré hovorí 
o politickom o rešpektovaní politického zloženia mestského zastupiteľstva. Pokiaľ bude 
takáto vôľa zo strany zastupiteľstva akceptovať takýto návrh, tak mestská rada bude zložená. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


